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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Επιστροφή υγειονομικών στο
ΑχιλλοπούλειοΕπιασαν δουλειά ξανά 50 ανεμβολίαστοι

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

360.95 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επιστροφή υγειονομικών στο Αχιλλοπούλειο - 
Επιασαν δουλειά ξανά 50 ανεμβολίαστοι
Σε ποια τμήματα επιτρέπεται και σε ποια όχι, τι λέει το πρωτόκολλο- 
Η υποχρέωση για δύο rapid test την εβδομάδα

Ε
πέστρεψαν από χθες στο Νοσοκομείο 
Βόλου 50 υγειονομικοί, όλων των ειδι
κοτήτων που ήταν εκτός ΕΣΥ ως ανεμ- 
βολίαστοι. Εκείνοι που δεν είχαν κάνει το εμβό

λιο ήταν αρκετά περισσότεροι, ωστόσο στην 
πορεία κάποιοι νόσησαν, αλλά και ορισμένοι 
αποφάσισαν να εμβολιαστούν κατά του κορο· 
νοίού και επέστρεψαν.

Όσοι έμειναν 16 μήνες εκτός ΕΣΥ θα λάβουν ανα
δρομικά μισθούς από 14.4.2022 σύμφωνα με την 
ΠΟΕΔΗΝ και όχι για το σύνολο του διαστήματος που 
βρέθηκαν εκτός εργασίας δηλαδή από 1.9.2021. 
Πώς επιστρέφουν οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί 

Το υγειονομικό πρωτόκολλο επιστροφής τόσο των 
ανεμβολίαστων υγειονομικών (νοσηλευτές, διοικητι
κό προσωπικό, διοικητικοί υπάλληλοι) όσο και των 
ανεμβολίαστων γιατρώνκαθορίστηκε καιέγινεαποδε- 
κτό από την κυβέρνηση μετά από τρεις συνεδριάσεις 
της επιτροπής των ειδικών του υπουργείου Υγείας.

Η επιστροφή γίνεται μεδύο rapid test την εβδομά
δα, μάσκες υψηλής προστασίας και με εργασία σε 
τομείς όπου δεν υπάρχουν ευάλωτες ομάδες ασθε
νών. Συγκεκριμένα, οι ανεμβολίαστοι δεν τοποθε
τούνται σε Μονάδες εντατικής φροντίδας, χειρουρ
γεία, μονάδες νεογνών και κλινικές - τμήματα με 
ανοσοκατεσταλμένους ασθενείς, καθώς επίσης στη 
Μονάδα Τεχνητού Νεφρού και στη Μονάδα Μεσο
γειακής θεραπείας,

Επίσης η Επιτροπή Νοσοκομειακών Λοιμώξεων 
με πρόεδρο τον Ιωάννη Κόκορη στο Αχιλλοπούλειο 
Νοσοκομείου Βόλου, δύναται να εξειδικεύει τις κλι
νικές κλειστής νοσηλείας και να αποφασίζει σε ποι
ες επιπλέον μονάδες της δομής το συγκεκριμένο 
προσωπικό δεν παρέχει τις υπηρεσίες του.

Παράλληλα ο προϊστάμενος οφείλει να υποβάλει 
στη διοίκησητου κάθε τμήματος που προΐσταται, κά
θε εβδομάδα, έκθεση περί τήρησης ή μη των ως 
άνω μέτρων για το ανεμβολίαστο ιατρικό, παραϊατρι- 
κό και νοσηλευτικό προσωπικό.

Το υγειονομικό πρωτόκολλο επιστροφής προβλέπει δύο rapid test την εβδομάδα

Αιτήσεις για την καταβολή των μισθών
Την κατεύθυνση της υποβολής αιτήσεων των υγει

ονομικών σε αναστολή για επιστροφή στη δουλειά, 
αλλά και την καταβολή των μισθών του συγκεκριμέ
νου διαστήματος, δίνει η ΠΟΕΔΗΝ, μετά τη σχετική 
απόφαση του ΣτΕ.

Ήδη η ΠΟΕΔΗΝ σε εγκύκλιό της προς τους υγειονο
μικούς, επισημαίνει μεταξύ άλλων, πως «όπως όλοι 
γνωρίζετε έχει εκδοθεί η υπ’ αρ. 2332/2022 Απόφα
ση του Γ’ Τμήματος του Συμβουλίου της Επικράτειας,

με την οποία η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων 
Δημόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ) πέτυχε να κριθεί 
αντισυνταγματικό το μέτρο του υποχρεωτικού εμβολια
σμού και κατόπιν συνεννοήσεως μετηνδικηνόρο Μα
ρία Μαγδαλινή Τσίπρα, σας στέλνουμε την αίτηση, που 
πρέπει να υποβληθεί στα Νοσοκομεία, που εργάζεται 
καθένας από εσάς. Με την αίτηση ζητάτε την εφαρμσ 
γή της αποφάσεως και την καταβολή των οφειλομένων 
μισθών σας, αφού η απόφαση έκρινε αντισυνταγματι
κό το μέτρο της αναστολής από 14-42022».
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1  Επέστρεψαν οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

349.11 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Με πληροφορίες από ΑΠΕ-ΜΠΕ

ΜΕΤΑ ΑΠΟ 16 ΜΗΝΕΣ ΣΕ ΑΝΑΤΟΛΗ

Επέστρεψαν 
οι ανεμβολίαστοι 

υγειονομικοί
Επέστρεψαν χθες στην εργασία οι ανεμβολίαστοι υγει

ονομικοί μετά από 16 μήνες σε αναστολή εργασίας κατ’ 
εφαρμογή της απόφασης του Συμβουλίου της Επικράτειας 
στο οποίο ηροσέφυγε η ΠΟΕΔΗΝ.

“Εάν δεν υπήρχαν οι δύο αποφάσεις του Συμβουλίου 
της Επικράτειας σήμερα θα μιλάγαμε για τις απολύσεις 
των ανεμβολίαστων όπως κατ’ επανάληψη έχει δηλώσει 
ο υπουργός Υγείας και όχι για την επιστροφή τους”, 
αναφέρει σε ανακοίνωσή της η ΠΟΕΔΗΝ.

Η επιστροφή περί των 2000 υγειονομικών στο ΕΣΥ, το 
ΕΚΑΒ (οι υπόλοιποι 5000 δουλεύουν με πιστοποιητικό 
νόσησης) είναι μία βαθιά ανάσα για το σύστημα, 
σημειώνει η Ομοσπονδία, τονίζοντας ωστόσο ότι “ το 
πρόβλημα της υποστελέχωσης παραμένει και λύνεται 
μόνο με την μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων 
και προσλήψεις μόνιμου προσωπικού”. Προσθέτει επίσης

ότι η απόφαση επιστροφής των ανεμβολίαστων υγειο
νομικών “δεν εμπεριέχει υγειονομικό ρίσκο καθ’ ότι 
δεν ισχύουν περιοριστικά μέτρα στην κοινωνία, χαλά
ρωσαν τα πρωτόκολλα στα Νοσοκομεία και ταυτόχρονα 
εμείς οι υγειονομικοί εφαρμόζουμε αυστηρά τα μέτρα

ατομικής προστασίας προστατεύοντας τους ασθενείς 
και τους εαυτούς μας”. Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ απο
μένει η ρύθμιση της καταβολής των μισθών από 
14/4/2022 έως 31/12/2022 όπως ορίζει η απόφαση του 
Συμβουλίου της Επικράτειας.
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1  Επιστρέφουν στα καθήκοντά τους οι ανεμβολίαστοι
υγειονομικοί

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

413.36 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επιστρέφουν στα καθήκοντα τους οι ανεμβολίαστοι 
υγειονομικοί
ΜΕ ΑΥΣΤΗΡΟ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ

Επιστρέφουν στα καθήκοντά τους, 
ύστερα από 16 μήνες, οι υγειονομι
κοί που δεν είχαν εμβολιαστεί κατά 
του κορονοϊού.

Τον δρόμο για επιστροφή των 
ανεμβολίαστων υγειονομικών άνοι
ξε το ΣτΕ, το οποίο έκρινε παράνομη 
και αντισυνταγματική την παράταση 
του υποχρεωτικού εμβολιασμού των 
εργαζομένων σε δομές υγείας. Βάσει 
της εισήγησης των εμπειρογνωμό
νων, η επιστροφή των γιατρών, των 
νοσηλευτών, των διοικητικών υπαλ
λήλων και του λοιπού προσωπικού 
γίνεται με δύο rapid test την εβδο
μάδα, μάσκες υψηλής προστασίας 
και με εργασία σε τομείς όπου δεν 
υπάρχουν ευάλωτες ομάδες ασθε
νών.

Σημειώνεται πως οι ανεμβολίαστοι 
γιατροί δεν θα πρέπει να τοποθετού
νται σε: Μονάδες εντατικής φροντί
δας, μονάδες νεογνών και κλινικές 
- τμήματα με ανοσοκατεσταλμένους 
ασθενείς.

Διευκρινίσεις είχε δώσει και ο 
υπουργός Υγείας, Θάνος Πλεύρης, 
ενημερώνοντας την εθνική αντιπρο

σωπεία στη Βουλή.
Στην ερώτηση που τέθηκε από 

βουλευτές τι μέλλει γενέσθαι με τις 
αμοιβές τους, για το διάστημα που 
τέθηκαν εκτός υπηρεσίας, ο υπουρ
γός Υγείας είχε αναφέρει: «Δεν υπάρ
χει θέμα αμοιβών. Επιστρέφουν και 
αρχίζουν να πληρώνονται».

Το ΦΕΚ με τα μέτρα 
επιστροφής των υγειονομικών 

στα Νοσοκομεία
Η Κοινή Υπουργική Απόφαση 

(ΚΥΑ) των συναρμόδιων υπουργεί
ων, με θέμα τα Έκτακτα μέτρα προ
στασίας της δημόσιας υγείας κατά

της Covid-19, η οποία δημοσιεύθη- 
κε στην Εφημερίδα της Κυβερνήσε- 
ως στις 31/12/2023, προβλέπει συ
γκεκριμένα:

Για το ανεμβολίαστο ιατρικό, πα- 
ράίατρικό, νοσηλευτικό, διοικητικό 
και υποστηρικτικό προσωπικό που 
επιστρέφει στις δομές του παρόντος 
μετά τη λήξη ισχύος του άρθρου 206 
του ν.4820/2021 (Α' 130) ισχύουν τα 
εξής μέτρα:

• Υποχρεωτική χρήση μάσκας 
υψηλής αναπνευστικής προστασίας 
(FFP2 ή Ν95 ή ΚΝ95)

• Διενέργεια διαγνωστικού ελέγ
χου δύο (2) φορές την εβδομάδα με 
τη χρήση ταχείας ανίχνευσης αντιγό
νου κορονοϊού COVID-19 (rapid test) 
σε ιδιωτικά διαγνωστικά εργαστή
ρια, όπως ορίζονται στο π.δ. 84/2001 
(Α' 70), ή σε ιδιωτικές κλινικές ή σε 
φαρμακεία ή σε ιδιώτη γιατρό, με 
δική τους δαπάνη. Το εν λόγω προ
σωπικό προσκομίζει υποχρεωτικά το 
αποτέλεσμα του διαγνωστικού ελέγ
χου στον Προϊστάμενο της δομής 
που εργάζεται.

• Ειδικώς το ιατρικό, παραϊατρικό

και νοσηλευτικό προσωπικό των δο
μών του παρόντος δεν παρέχει τις 
υπηρεσίες του σε κλινικές κλειστής 
νοσηλείας όπως Μονάδες Εντατικής 
Θεραπείας, Μονάδες Τεχνητού Νε
φρού, Μονάδες Ογκολογικές και Μο
νάδες Νεογνών.

• Επιτροπή Νοσοκομειακών Λοι
μώξεων κάθε δομής υγείας δύνα- 
ται να εξειδικεύει τις κλινικές κλει
στής νοσηλείας και να αποφασίζει 
σε ποιες επιπλέον Μονάδες της δο
μής το εν λόγω προσωπικό δεν πα
ρέχει τις υπηρεσίες του.

• Ο προϊστάμενος κάθε δομής υγεί
ας οφείλει να υποβάλει στη Διοίκη
ση της δομής που πρόίσταται, κάθε 
εβδομάδα, έκθεση περί τήρησης ή 
μη των ως άνω μέτρων για το ανεμ
βολίαστο ιατρικό, παραϊατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό.

Σε υποχρεωτική διενέργεια δια
γνωστικού ελέγχου δύο (2) φορές 
την εβδομάδα με rapid test υποχρε- 
ούται και το προσωπικό των νοσοκο
μείων που έχει λάβει ειδική εξαίρεση 
από την υποχρεωτικότητα του εμβο
λιασμού, σύμφωνα με το ίδιο ΦΕΚ.
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1  Επέστρεψαν οι ανεμβολίαστοι
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

137.08 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επέστρεψαν 
οι ανεμβολίαστοι

Επέστρεψαν χθες στην εργασία οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί 
μετά από 16 μήνες σε αναστολή εργασίας, κατ' εφαρμογή της 
απόφασης του Συμβουλίου της Επικράτειας στο οποίο προσέ- 
φυγε η ΠΟΕΔΗΝ.

"Εάν δεν υπήρχαν οι δύο αποφάσειςτου Συμβουλίου της Επι
κράτειας σήμερα θα μιλάγαμε για τιςαπολύσειςτων ανεμβολία- 
στων όπως κατ' επανάληψη έχει δηλώσει ο υπουργός Υγείας και 
όχι για την επιστροφή τους", αναφέρει σε ανακοίνωσή της η 
ΠΟΕΔΗΝ.

Η επιστροφή περί των 2000 υγειονομικών στο ΕΣΥ, το ΕΚΑΒ 
(οι υπόλοιποι 5000 δουλεύουν με πιστοποιητικό νόσησης) είναι 
μία βαθιά ανάσα για το σύστημα, σημειώνει η Ομοσπονδία, το
νίζοντας ωστόσο ότι " το πρόβλημα της υποστελέχωσης παρα
μένει και λύνεται μόνο με την μονιμοποίηση όλων των συμβα- 
σιούχων και προσλήψεις μόνιμου προσωπικού". Προσθέτει 
επίσης ότι η απόφαση επιστροφής των ανεμβολίαστων υγειονο
μικών "δεν εμπεριέχει υγειονομικό ρίσκο καθ' ότι δεν ισχύουν 
περιοριστικό μέτρα στην κοινωνία, χαλάρωσαν τα πρωτόκολλα 
στα Νοσοκομεία και ταυτόχρονα εμείς οι υγειονομικοί εφαρμό
ζουμε αυστηρά τα μέτρα ατομικής προστασίας προστατεύοντας 
τους ασθενείς και τους εαυτούς μας". Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ 
απομένει η ρύθμιση της καταβολήςτων μισθών από 14/4/2022 
έως 31/12/2022 όπως ορίζει η απόφαση του Συμβουλίου της 
Επικράτειας.
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1  "Πολεμικό" κλίμα στο ΠΑΓΝΗ
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

801.22 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

"Πολεμικό" κλίμα στο ΠΑΓΝΗ

«Πολεμικό» είναι το κλίμα μεταξύ διοικητή ΠΑΓΝΗ και αναισθησιολόγων με αφορμή την απο
δεδειγμένη νόσηση τριών απο αυτούς με covid-19, την αναβολή χειρουργείων, αλλά και την 
εντολή του Γιώργου Χαλκιαδάκη να στείλει γιατρό εργασίας στα σπίτια τους για να τους ελέγ
ξει. Ο Ιατρικός Σύλλογος Ηρακλείου συγκαλεί έκτακτο Δ.Σ. και ετοιμάζεται να ενημερώσει τον 
υπουργό Υγείας αλλά και τον Πανελλήνιο Ιατρικό Σύλλογο για το θέμα που έχει προκαλέσει 
θύελλα αντιδράσεων στους υγειονομικούς. Σελίδα 6
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1  "Πολεμικό" κλίμα στο ΠΑΓΝΗ
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-01-2023

ΜΕ ΤΟΥΣ ΑΝΑΙΣΘΗΣΙΟΛΟΓΟΥΣ

«Πολεμικό» κλίμα στο ΠΑΓΝΗ

Μ
έχρι τον υπουργό Υγείας και τον Πανελλήνιο Ιατρικό 
Σύλλογο φαίνεται ότι θα φθάσει η διαμάχη που έχει 
ξεσπάσει μεταξύ του διοικητή του ΠΑΓΝΗ και των 
αναισθησιολόγων του νοσοκομείου που καταγγέ- 
λουντον Γ.Χαλκιαδάκη για εξευτελιστικές, όπως ανα
φέρουν, συμπεριφορές. Όλα άρχισαν μετά την νόσηση τριών απο αυ
τούς με covid-19, την αναβολή χειρουργείων, αλλά και την προσωπική 

απόφαση του διοικητή να στείλει γιατρό εργασίας στα σπίτια τουςγια 
να διαπιστώσει αν όντως είναι άρρωστοι. Για πρωτοφανή και εξευτε
λιστική κίνηση που θίγει την αξιοπρέπεια των γιατρών, έκαναν λόγο 
μιλώντας στο Ράδιο Κρήτη ο πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου Ηρα
κλείου, Αλέξανδρος Πατριανάκος και ο πρόεδρος των νοσοκομειακών 
γιατρών, Αλέξανδρος Καφετζάκης. Από την πλευρά του ο κ.Χαλκιαδά- 
κης επιμένει ότι η απόφασή του ήταν σωστή.

Σύμφωνα με τον διοικητή, δεν είχε ενημερωθεί για τις άδειες ,είπε 
ότι «οι εργαζόμενοι αντιδρούν γιατί κάνουν αντιπολίτευση» και υπο
στήριξε ότι είχε κάθε δικαίωμα να στείλει γιατρό για κατ' οίκον rapid 
test και να δώσει εντέλεσθε για την ανάκληση κανονικών αδειών, προ- 
κειμένου να γίνουν 6 χειρουργεία που αναβλήθηκαν. Προειδοποίησε 
μάλιστα ότι «αυτό δεν θα περάσει έτσι, θα γίνει έρευνα και θα ανα
ζητηθούν οι υπεύθυνοι». Για το μεγαλύτερο ατόπημα της διοίκησης 
από την ημέρα ανάληψης των καθηκόντων της μέχρι σήμερα έκανε 
λόγο ο κ.Καφετζάκης τονίζοντας ότι δεν προσβάλει μόνο τους αναι- 
σθησιολόγους αλλά ολόκληρο το ιατρικό σώμα. Επιπλέον, έθεσε και 
θέμα νομιμότητας να σταλεί γιατρός εργασίας για έλεγχο στα σπίτια 
των γιατρών που αποδεδειγμένα είχαν νοσήσει, είχαν ενημερώσει την 
σχετική πλατφόρμα του ΕΟΔΥ και βρέθηκαν αντιμέτωποι με αυτή την 
αναξιοπρεπή αντιμετώπιση. Έκτακτο διοικητικό συμβούλιο για το θέμα 
που έχει εξοργίσει την ιατρική κοινότητα, συγκάλεσε για σήμερα ο 
πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου Ηρακλείου Αλέξανδρος Πατριανά- 
κος ο οποίοςτόνισε ότι για την συγκεκριμένη απόφαση τηςδιοίκησης 
υπάρχει ατομική ευθύνη, αυτή του διοικητή . Είπε ότι θα ζητήσει εγ- 
γράφωςτην θέση του κ.Χαλκιαδάκη και του γιατρού που πήγε στα σπί
τια των αναισθησιολόγων, ενώ τόνισε ότι θα ενημερωθεί τόσο το 
υπουργείο Υγείας όσο και ο Πανελλήνιος Ιατρικός Σύλλογος για αυτό 
το πρωτοφανές περιστατικό, που παραπέμπει, όπως ανέφερε, σε άλλες 
εποχές. Η αναπληρώτρια καθηγήτρια Αναισθησιολογίας και διευθύν
τρια της κλινικής Αλεξάνδρα Παπαιωάννου,μια έκτων τριών γιατρών 
που νόσησαν υπογράμμισε ότι η στάση του διοικητή δημιουργεί ένα 
κλίμα εκφοβιστικό, τοξικό και εξευτελιστικό και υπό αυτές οι συνθήκες 
,καλούνται να εργάζονται καθημερινά οι γιατροί.

Η κ. Παπαιωάννου σε ανοικτή επιστολή προς τα ΜΜΕ , εκ μέρους 
των Ειδικευμένων και των Ειδικευόμενων Αναισθησιολογίας του Πα- 
ΓΝΗ αναφέρεται αναλυτικά στο χρονικό των γεγονότων σημειώνοντας 
τα εξής: «Στις 28 Δεκεμβρίου με εντολή του διοικητή Γ. Χαλκιαδάκη, 
μετακινήθηκαν ο ιατρός εργασίας και μία επισκέπτρια υγείαςτου Πα- 
ΓΝΗ, ώστε να πραγματοποιήσουν κατ'οίκον rapid test για ανίχνευση 
λοίμωξης από κοροναϊό σε 3 νοσούσες με covid 19 αναισθησιολό- 
γους, τη διευθύντρια της Κλινικής και Αναπληρώτρια Καθηγήτρια 
Αναισθησιολογίας, την πρόεδρο της Επιτροπής Χειρουργείου και μια 
ακόμη διευθύντρια ΕΣΥ, ενώ τα θετικά τεστ που είχαν πραγματοποι-

«ΕΕευτελιστική η συμπε
ριφορά του διοικητή απέ
ναντι pas» Λένε οι αναι- 
σθησιοΛόγοι του ΠΑΓΝΗ

Ο διοικητής ΠΑΓΝΗ
ricopyos
Χαλκιαδάκης

Ο πρόεδρος Tns Evtoons 
Γ ιατρών ΕΣΥ ΑλέΕανδροβ 
ΚαψειζάκιΐΝ

Ο πρόεδρος του Ιατρικού 
ΣυλΛόγου Ηρακλείου ΑΛέ- 
Έανδροβ Πατριανάκος

ηθείτις προηγούμενες ημέρες ήταν αναρτημένα στην πλατφόρμα του 
Υπουργείου. Η μετακίνηση πραγματοποιήθηκε δήθεν για «Ιατρική Πε
ρίθαλψη» ενώ αναφέρθηκε ρητά και στις τρεις Ιατρούς ότι η εντολή 
από το διοικητή αφορούσε τη λήψη rapid test.

Το πρώτο ερώτημα που τίθεται είναι κατά πόσον γίνεται κατ' οίκον 
έλεγχος σε εργαζόμενο που νοσεί και δεν έχει λάβει κατ' επανάληψη 
βραχυχρόνιες αναρρωτικές. Η στάση της διοίκησης απλά επιβεβαιώνει 
την εμπάθειά της στην ειδικότητα των Αναισθησιολόγων. Άλλωστε προ 
έτους, πάλι λόγω ασθένειας αναισθησιολόγου είχε διενεργηθεί ΕΔΕ για 
τη διακοπή χειρουργικής αίθουσας. Το πόρισμα δεν μου έχει αποδοθεί 
παρά τις αιτήσεις που έχουν υποβληθεί το τελευταίο έτος. Το δεύτερο 
ερώτημα που προκύπτει είναι γιατί στάλθηκε ο Ιατρός Εργασίας ο 
οποίος «δεν επιτρέπεται να χρησιμοποιείται για να επαληθεύει το δι
καιολογημένο ή μη, λόγω νόσου, απουσίας εργαζομένου» 3850/2010 
(Φ.Ε.Κ. 84/τ. Α'/3.6.2010), ενώ στιςαρμοδιότητέςτου δεν αναφέρεται 
πουθενά η «κατ' οίκον Ιατρική Περίθαλψη». Αυτά έγιναν επειδή στις 
27 Δεκεμβρίου λόγω ασθένειας με covid 19 τριών αναισθησιολόγων 
λειτούργησαν 5 χειρουργικές αίθουσες και όχι 6. Και μάλιστα οι δύο 
από αυτές με περιστατικά μεγάλης βαρύτητας (2 ασθενείς για διακα- 
θετηριακή αντικατάσταση αορτικής βαλβίδας, μία ασθενής για εμβο

λισμός ραγέντος ανευρύσματος εγκεφάλου) τα οποία απαιτούν τη 
συνδρομή περισσότερων του ενός αναισθησιολόγων για την ΑΣΦΑ
ΛΕΙΑ των ασθενών. Για την ιστορία, ο εμβολισμός του εγκεφαλικού 
ανευρύσματοςαφορούσεασθενή που προσήλθεστοΤΕΠ του ΠαΓΝΗ 
με ρήξη και για μια ακόμη φορά κληθήκαμε να αντιμετωπίσουμε τις 
επισφάλειες του συστήματος, δεδομένου ότι δεν υπάρχει διαθέσιμη 
χειρουργική αίθουσα για επείγοντα περιστατικά. Και δυστυχώς αυτή 
είναι η καθημερινότητά μας. Δεν αναμέναμε επιβράβευση εκ μέρους 
της Διοίκησης. Άλλωστε είναι γνωστή η στάση του Διοικητή του Πα
ΓΝΗ να μην αναγνωρίζει την προσφορά των αναισθησιολόγων αλλά 
να τους απαξιώνει και να τους υποτιμά, παρά το γεγονός ότι ο ίδιος 
άσκησε το επάγγελμα του ιατρού. Τα γεγονότα που συσσωρεύονται 
απλά επιβεβαιώνουν ότι λειτουργεί με στόχο τη δημιουργία εκφοβι
στικού, τοξικού, εξευτελιστικού και επιθετικού περιβάλλοντος.

Θα ήθελα να ευχαριστήσω από καρδιάς το Σωματείο Εργαζομένων 
του ΠαΓΝΗ που ανέδειξε το θέμα, την Ένωση Ιατρών ΕΣΥ Ηρακλείου 
για τη συμπαράστασή της, τον Πρόεδρο του Ιατρικού Συλλόγου Ηρα
κλείου και όλους τους συναδέλφους που ενδιαφέρθηκαν για την υγεία 
μας και συμπαραστάθηκαν στον εξευτελισμό μας» καταλήγει η ανα
κοίνωση.
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1  ΕΣΥ: Επέστρεψαν 2.000 υγειονομικοί
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

146.93 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΣΥ: Επέσιρεψαν 2.000υγειονομικοί
ΕΙΊΕΓΕΑ από 17 ολόκληρους μήνες άδικου, σκληρού και χαρακτηριστικού αποκλεισμού 
από την εργασία τους, οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί επέσιρεψαν χθες στα νοσοκομεία, 
πιάνοντας ξανά τα συνήθη πόστα τους. «Εάν δεν υπήρχαν οι δύο αποφάσεις του Συμβου
λίου της Επικράτειας, σήμερα θα μιλάγαμε για τις απολύσεις των ανεμβολίασιων, όπως κατ’ 
επανάληψη έχει δηλώσει ο υπουργός Υγείας, και όχι για την επιστροφή τους» ανέφερε σε 
ανακοίνωσή της η ΠΟΕΔΗΝ, θυμίζοντας όσα πρωτοφανή είχε δηλώσει ανά διαστήματα ο 
υπουργός Υγείας. Η επιστροφή περί των 2.000 υγειονομικών στο ΕΣΥ, το ΕΚΑΒ (οι υπό
λοιποι 5.000 δουλεύουν με πιστοποιητικό νόσησης) είναι μία βαθιά ανάσα για το σύστημα, 
σημείωσε η Ομοσπονδία, τονίζοντας ωστόσο ότι «το πρόβλημα της υποστελέχωσης παρα
μένει και λύνεται μόνο με τη μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων και προσλήψεις μό
νιμου προσωπικού». Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ, το ανοιχτό θέμα που απομένει να ρυθμι
στεί είναι η καταβολή των μισθών από 14/4/2022 έως 31/12/2022, όπως ορίζει η απόφα
ση του Συμβουλίου της Επικράτειας.
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1  Επέστρεψαυ στα πόστα τους
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1063.3 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επέστρεψαυ σχα πόστα τους
"Ανάσα" στο ΕΣΥ ενόψει δύσκολου χειμώνα με έξαρση ιώσεων, με την επιστροφή των ανεμβολίαστων υγειονομικών

papadakis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Χριστόφορος Παπαδάκης

Η επιστροφή των ανεμβολίαστων υγειονο
μικών, η έξαρση της γρίπης και οι ελλείψεις 
των φαρμάκων συνθέτουν για την Κρήτη 
ένα “παζλ” που προβληματίζει τον επιστη
μονικό κόσμο αλλά και την ίδια την κοινω
νία για τον χειμώνα που έρχεται και τα προ
βλήματα υγείας που καλούνται να αντιμε
τωπίσουν γιατροί και νοσηλευτές, καθώς 
και οι φαρμακοποιοί που έρχονται καθημε
ρινό σε επαφή με αγανακτισμένους πολίτες 
και κυρίως με εξαγριωμένους γονείς, που 
δεν μπορούν να βρουν φάρμακο για τα παι
διά τους.

Σ
υνολικά, δηλαδή, ο τομέας της υγείας, χωρίς 
ίχνος υπερβολής, σύμφωνα με τους εκπρο
σώπους της ιατρικής κοινότητας, «νοσεί βα
ριά»!

Συγκεκριμένα, πριν από 16 μήνες η κυβέρνηση 
τους "έδειξε" την πόρτα της εξόδου καιτώρα παίρ
νουν τον δρόμο της επιστροφής. Ο λόγος για τους 
101 συνολικά ανεμβολίαστους υγειονομικούς της 
Κρήτης, που μαζί με εκατοντάδες άλλους συναδέλ
φους τους πανελλαδικά επιστρέφουν από χθες 
στα καθήκοντά τους, με σειρά όμως περιοριστι
κών μέτρων. Οι υπόλοιποι εμβολιασμένοι ή νοσή- 
σαντες υγειονομικοί του ΕΣΥ σχολιάζουν πως δε θα 
έπρεπε καν να φύγουν οι ανεμβολίαστοι συνάδελ
φοί τους, μιας και ουδέποτε - όπως λένε - αποτέλε- 
σαν κίνδυνο για τους ασθενείς.
Ωστόσο, οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί για να ε

πιστρέφουν στην εργασία τους θα πρέπει υποχρε
ωτικά πλέον να χρησιμοποιούν π ροστατευτική μά
σκα και να κάνουν με δικά τους έξοδα, υποχρεωτι
κά, δύο φορές την εβδομάδα rapid test σε ιδιωτι
κά διαγνωστικά εργαστήρια, προκειμένου να προ
σκομίσουν το αποτέλεσμα του διαγνωστικού ελέγ
χου στον προϊστάμενο της δομής που εργάζονται. 
Αλλά γι' αυτή την κατηγορία των εργαζομένων, 
μπαίνει στο εξής σήμα απαγορευτικό σε συγκε
κριμένες μονάδες, όπως η εντατική, οι μονάδες τε
χνητού νεφρού, οι ογκολογικές μονάδες και οι μο
νάδες νεογνών. Πάντως, οι γιατροί κάνουν λόγο για 
"φούσκα", καθώς δεν έχει καμία βάση, όπως λένε, 
αυτή η αντιμετώπιση.
Βέβαια, από την άλλη, αυτή η επιστροφή των α

νεμβολίαστων στο Εθνικό Σύστημα Υγείας θα δώ
σει μεγάλη ανάσα στο σύστημα, μιας και ο χειμώ
νας θα είναι αρκετά δύσκολος λόγω ιώσεων και 
λοιμώξεων.

Η γρίπη και το εμβόλιο αυτής

Οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί για να εηιστμέψουν στον τόπο εργασίας τους θα πρέπει υποχρεωτικά πλέον να χρησιμοποιούν προστατευτική μάσκα και 
να κάνουν - με δικά τους έξοδα - δύο φορές την εβδομάδα rapid test σε ιδιωτικά διαγνωστικά εργαστήρια.

ου, αλλά και γενικότερα στην Κρήτη.
«Είναι πάρα πολύ μικρό το ενδιαφέρον. Δηλαδή, 

τώρα εδώ και δέκα μέρες που ισχύει αυτό είναι ζή
τημα αν έχουν κάνει 15 εμβόλια μες στο φαρμακεί
ο μας», όπως χαρακτηριστικά λέειοΓιάννηςΤσικαν- 
δηλάκης.
Από την πλευρά του, ο πρόεδρος των φαρμακο

ποιών του νομού Ηρακλείου Αριστοτέλης Σκου- 
ντάκης δηλώνει κατηγορηματικά: «Με το αντιγριπι- 
κό εμβόλιο θα πρέπει να εμβολιαστούν και τα παι
διά.
Έχουν δοθεί οδηγίες σε όλους τους παιδιάτρους 

και νομίζω πως κανένας πατέρας και καμιά μητέρα 
δεν είναι αυτή τη στιγμή ανενημέρωτη από τον παι
δίατρο σε σχέση με το παιδικό εμβόλιο.

Είναι καθαρά επιλογή των γονιών και νομίζω ό
τι θα πρέπει να σκεφτούν την υγεία των παιδιών 
τους»... Μάλιστα, οι φαρμακοποιοί υποστηρίζουν 
ότι η γρίπη θα έχει έξαρση μέχρι καιτον Μάρτη ή α
κόμα καιτον Απρίλη. Την ώρα που οι ιώσεις κάνουν “ηάρτι", οι ελλείψεις στα ράφια των φαρμακείων είναι τρομακτικές.

Δέκα μέτρα ανακοίνωσε ο Πλεύρηε

Τραγικές οι ελλείψεις στα φάρμακα
Την ίδια ώρα, έχοντας ομαλοποιηθεί πλήρως πλέ

ον το σύστημα για τους εμβολιασμούς κατά της γρί
πης, η διαδικασία του εμβολίου ακόμα και μέσα στα 
φαρμακεία αποτελεί μια εύκολη πρόσβαση στο εμ
βόλιο, χωρίς μέχρι τώρα να παρατηρούνται όμως 
μαζικοί εμβολιασμοί.
Σύμφωνα μετομέλοςτηςδιοίκησηςτου Πανελλή

νιου Φαρμακευτικού Συλλόγου Γιάννη Τσικανδη- 
λάκη, «η πλατφόρμα έφτιαξε, αλλά ο κόσμος δεν α- 
νταποκρίνεται. Και καλό θα είναι, ακόμα και τώρα, 
παρότι οι περισσότεροι έπρεπε να το είχαν κάνει ή
δη, να έρθουν να το κάνουν το εμβόλιο. Αν διαβά
ζουμε και αν δούμε το τι γίνεται σε επίπεδο ιώσεων 
τις οποίες έχουμε ή που έρχονται, νομίζω ότι αυτοί 
που πρέπει να το κάνουν θα π ρέπει να βιαστούν»...
Ενώ μάλιστα οι ελλείψεις σε άλλα σκευάσματα εί

ναι μεγάλες, υπάρχει επάρκεια εμβολίων. Η διαδι
κασία γίνετα ι ε ύ κόλα.
Παρ' όλα αυτά, το ενδιαφέρον των πολιτών δεν 

καταγράφεται έντονο σε επίπεδο νομού Ηρακλεί-

Και π κατάσταση ως προς τις ελλείψεις των 
φαρμάκων γίνεται εφιαλτική. «Μέχρι τώρα», 
όπωςλέειο ΓιάννηςΤ σικανδηλάκης, «τα πράγ
ματα είναι δραματικά, σε μια κατάσταση που 
δεν την έχω ξαναδεί σε όλα αυτά τα χρόνια».

Την ώρα που οι ιώσεις κάνουν "πάρτι", οι 
ελλείψεις στα ράφια των φαρμακείων είναι 
τρομακτικές. Σύμφωνα με τον Γιάννη Τσικαν- 
δηλάκη, «δεν είναι δυνατόν να μην έχουμε 
αντιβιώσεις για παιδιά. Να μην έχουμε αντι- 
ισταμινικά. Να μην έχουμε αντιπυρετικά για 
παιδιά. Να μην έχουμε φάρμακα για σακχα
ρώδη διαβήτη. Να μην έχουμε φάρμακα για 
καρκινοπαθείς»...

Στο μεταξύ, σε ευρεία σύσκεψη υπό τον 
υπουργό Υγείας θάνο Πλεύρη, με τη συμ
μετοχή εκπροσώπων των ΕΟΦ, ΙΦΕΤ ΠΕφ 
ΣΦΕΕ και ΠΦΣ, καθώς και εκπροσώπου του 
Πανελλήνιου Συλλόγου Φαρμακαποθηκαρί- 
ων, αναφορικά μετις ελλείψεις που παρουσι- 
άζονταισεσυγκεκριμέναφάρμακα, ανακοινώ

θηκαν μέτρα αντιμετώπισης του φαινομένου.
Σύμφωνα με σχετική ανακοίνωση, «κοι

νή πεποίθηση όλων αποτελεί ότι πρόκειται 
για ένα παγκόσμιο πρόβλημα, το οποίο αγ
γίζει τπ χώρα μας σε μικρότερο βαθμό κυ
ρίως λόγω και της παρουσίας βιομηχανικών 
μονάδων στην Ελλάδα. Στα μέτρα που έχουν 
ληφθεί ήδη και σχετίζονται μετον περιορισμό 
των παράλληλων εξαγωγών και την αύξηση 
της επάρκειας φαρμάκων στη χώρα αποφα- 
σίστηκε από τον υπουργό η επικαιροποίηση 
ως ακολούθως:

* Συνέχιση των ελέγχων των φαρμακαπο
θηκών για τη μη εξαγωγή των ελλειπτικών 
φαρμάκων, με μοναδική ποινή την αναστο
λή λειτουργίας σε όσες φαρμακαποθήκες 
δε συνεργάζονται ή διατηρούν αποθεματικό.

* Συνέχιση του ελέγχου στις φαρμακευτι
κές εταιρείες για να διαπιστωθεί ότι έχουν 
την επάρκεια των φαρμάκων για την κάλυ
ψη της ελληνικής αγοράς, ιδίως αντιπυρετι

κών και παιδιατρικών φαρμάκων.
* Αύξηση των παραγγελιών από τον ΙΦΕΤ 

για τις δραστικές ουσίες για τις οποίες πα
ρουσιάζεται η παγκόσμια έλλειψη.

* Ενημέρωση από τον ΕΟΦ για τα φάρμακα 
που λείπουν από την αγορά, ενώ παράλληλα 
θα γνωστοποιείται το πού υπάρχει υποκατά
σταση φαρμάκων. Με τον τρόπο αυτό οι πο
λίτες θα γνωρίζουν ότι αντί συγκεκριμένου 
επώνυμου φαρμάκου, ποιο γενόσημο, αντί
στοιχης αποτελεσματικότητας. μπορούν να 
προμηθευτούν.

* Επέκταση της συνταγογράφησης γενόση- 
μωνφαρμάκωνεκείόπουυπάρχουνελλείψεις.

* Εξορθολογισμό των τιμών στα φάρμακα 
τα οποία είναι ελλειπτικά και πολύ χαμηλής 
κοστολογικής αξίας.

* Ύπαρξη συνεχούς συνεργασία με τους 
φαρμακοποιούς ώστε να μπορεί να εξυπη
ρετείται καλύτερα ο πολίτης, όταν προκύ
πτουν ελλείψεις.

* Αύξηση της ηλεκτρονικής συνταγογράφη- 
σης στα ελλειπτικά φάρμακα.

* Ενημέρωση των γιατρών για τις ελλείψεις 
φαρμάκων, ώστε να προσαρμόζεται η συντα- 
γογράφησησεαντίστοιχαθεραπευτικήςαξίας.

Επιπλέοναποφασίστηκεότιηελληνικήφαρ- 
μακοβιομηχανία θα εξαντλήσει τις δυνατότη
τες αύξησης παραγωγής των γενοσήμων και 
οι πολυεθνικές εταιρείες θα εντείνουντην ει
σαγωγή των ελλειπτικών φαρμάκων».

Παράλληλα, ο υπουργός Υγείας κατέστησε 
σαφές ότι θα υπάρξουν συναντήσεις με τους 
ιατρικούς συλλόγους στο προσεχές χρονικό 
διάστημα για την ενημέρωση και τον συντο
νισμό επί του θέματος.

«Η χώρα μας έχει προβεί στη λήψη όλων 
των απαραίτητων μέτρων, ώστε το παγκόσμιο 
πρόβλημα τηςέλλειψης συγκεκριμένων δρα
στικών ουσιών να αντιμετωπιστεί με τον κα
λύτερο δυνατό τρόπο», καταλήγει η ανακοί
νωση του υπουργείου Υγείας.
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1  ΠΟΕΔΗΝ - Σταθερές οι vοσηλείες με κορωνοϊό στα
νοσοκομεία

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

70.01 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΕΔΗΝ
Σταθερέ$ οι voanAeies με 
κορωνοϊό στα νοσοκομεία

ΣΕ ΣΤΑΘΕΡΗ και ελεγχόμενη κατάσταση ε(ναι οι ασθενείε 
που νοσηλεύονται με κορωνοϊό στα νοσοκομεία, σύμφω
να με τα στοιχεία τηε ΠΟΕΔΗΝ.Όπωε σημειώνει ο πρόε- 
6pos τηε Ομοσπονδίαε, Μιχάληε Γιαννάκοε, οι νοσηλευό
μενοι ασθενείε με κοροναϊό είναι κυρίωε ηλικιωμένοι και 
με υποκείμενα νοσήματα. Επισημαίνει, ωστόσο, πωε γι' 
αυτή τη περίοδο, που είναι σε έξαρση η γρίπη και οι λοιμώ- 
ξειε, η δέσμευση 3.577 κλινών για κοροναϊό στα νοσοκο
μεία, «που ασφαλώε είναι αναγκαία, οδηγεί στην ανάπτυ
ξη ράντζων στα μεγάλα νοσοκομεία τηε χώραε».
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1  ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΠΟΙΔΗΝ Επέστρειμαν στην εργασία
τους οι ανεμΡοΩίαστοι υγειονομικοί

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

80.26 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΠΟΙΔΗΝ
Επέστρειμαν στην εργασία τους 
οι ανεμΡοΩίαστοι υγειονομικοί
ΜΕΤΑ από 16 μήνες σε αναστολή εργασίας, επέστρεψαν χθες 
στην εργασία τους οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί, κατ' εφαρμογή 
της απόφασης του Συμβουλίου της Επικράτειας στο οποίο προ- 
σέφυγε η ΠΟΕΔΗΝ. «Εάν δεν υπήρχαν οι δύο αποφάσεις του 
Συμβουλίου της Επικράτειας σήμερα θα μιλάγαμε για τις απολύ
σεις των ανεμβολίαστων όπως κατ' επανάληψη έχει δηλώσει ο 
υπουργός Υγείας κατ όχτ για την επιστροφή τους», αναφέρετ σε 
ανακοίνωσή της η ΠΟΕΔΗΝ. «Η επιστροφή περί των 2.000 υγει
ονομικών στο ΕΣΥ, το ΕΚΑΒ (οι υπόλοιποτ 5.000 δουλεύουν 
με πιστοποιητικό νόσησης) είνατ μία βαθιά ανάσα για το σύστη
μα», σημειώνει η Ομοσπονδία, τονίζοντας ωστόσο ότι «το πρό
βλημα της υποστελέχωσης παραμένει και λύνεται μόνο με την 
μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων και προσλήψεις μόνι
μου προσωπικού».
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1  Ο διοικητής μπήκε στη... μύτη των γιατρών
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

727.78 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο διοικητής μπήκε 
στη... μύτη των γιατρών

Εκτεθειμένος ο διοικητής του ΠΑΓΝΗ που κατηγορείιαι για εμπάθεια και αυταρχικές μεθόδους 
εναντίον των εργαζομένων, καθώς διέταξε έλεγχο στα σπίτια των γιατρών που νοσούσαν με Covid

►Του ΜΑΡΙΟΥ ΔΙΟΝΕΛΛΗ

ε πρωτοφανείς με
θόδους προσπα
θεί η διοίκηση 
του Πανεπιστημι
ακού Νοσοκομεί
ου Ηρακλείου να 
επιλύσει τα χρό
νια προβλήματα 

έλλειψης προσωπικού, προκα- 
λώντας οξύτατες αντιδράσεις εν 
μέσω των εορτών. Με εντολή του 
διοικητή του Νοσοκομείου, Γιώρ
γου Χαλκιαδάκη, πραγματοποιή
θηκαν αιφνιδιαστικές έφοδοι στα 
σπίτια τριών αναισθησιολόγων 
για να διαπιστωθεί αν όντως 
είχαν νοσήσει από Covid, όπως 
είχαν οι ίδιες αναφέρει και όπως 
είχαν δηλώσει στη σχετική πλατ
φόρμα του ΕΟΔΥ. Προφανώς, ο 
διοικητής θεώρησε πως οι για
τροί ψεύδονταν και στις 28/12 δι
έταξε τον Γιατρό Εργασίας και μία 
επισκέπτρια υγείας να μεταβούν 
στα σπίτια των αναισθησιολόγων 
και να τις υποβάλουν αιφνιδια
στικά σε rapid test. Και τα τρία 
τεστ όμως βγήκαν θετικά, συνε
πώς οι γιατροί όντως νοσούσαν.

Το περιστατικό κατήγγειλε το 
Σωματείο Εργαζομένων του ΠΑ
ΓΝΗ, κάνοντας λόγο για «πρα
κτικές επίδειξης αυταρχισμού 
και καλλιέργειας τρομοκρατίας 
και φόβου από πλευράς της δι
οίκησης», ενώ σε σκληρή ανα

κοίνωσή της η διευθύντρια της 
Αναισθησιολογικής Κλινικής του 
ΠΑΓΝΗ, Αλεξάνδρα Παπαϊωάν- 
νου, τονίζει πως ο διοικητής του 
Νοσοκομείου επιμένει να μην 
αναγνωρίζει την προσφορά των 
αναισθησιολόγων, αλλά να τους 
απαξιώνει και να τους υποτιμά, 
παρά το γεγονός ότι ο ίδιος άσκη
σε το επάγγελμα του γατρού. «Τα 
γεγονότα που συσσωρεύονται 
απλά επιβεβαιώνουν ότι λειτουρ
γεί με στόχο τη δημιουργία εκφο
βιστικού, τοξικού, εξευτελιστικού 
και επιθετικού περιβάλλοντος», 
αναφέρει στην ανακοίνωσή της.

Το ακόμα πιο προκλητικό εί
ναι πως οι έφοδοι για το rapid test 
έγιναν από τον Γιατρό Εργασίας 
χωρίς αυτός να είναι εφοδιασμέ
νος με γραπτή εντολή για τη διε
νέργεια της συγκεκριμένης ιατρι
κής πράξης.

Χωρίς χαρτί...
Οπως εξηγεί μιλώντας στην 

«Εφ.Συν.» η κ. Παπάίωάννου (ήταν 
και η ίδια μία από τις τρεις για
τρούς που δέχτηκαν την έφοδο), 
η μετακίνηση πραγματοποιήθη
κε δήθεν για «Ιατρική Περίθαλψη» 
κατ’ οίκον, ωστόσο προφορικά

0 διοικητήs του ΠΑΓΝΗ 
Γtuipyos Χαήκιαδάκηί

αναφέρθηκε και στις τρεις για
τρούς ότι η εντολή από τον διοι
κητή αφορούσε τη λήψη rapid test.

«Το έγγραφο που είχε ο Ιατρός 
Εργασίας ανέφερε “ιατρική περί
θαλψη”, ενώ όταν ρωτήσαμε αν 
υπάρχει γραπτή εντολή για τη 
λήψη rapid test μάς είπε πως η 
εντολή που είχε ήταν προφορική 
και το σχετικό έγγραφο θα αργή
σει πολύ... Φυσικά ούτε εγώ ούτε 
οι συναδέλφισσές μου αρνηθήκα- 
με τη λήψη τεστ. Και τα τρία βγή
καν θετικά, κάτι που απέδειξε την 
εμπάθεια της διοίκησης απέναντι 
μας», λέει η ίδια, ενώ, όπως τονί

ζει, και πριν από έναν χρόνο, πάλι 
λόγω ασθένειας αναισθησιολόγου, 
είχε διενεργηθεί ΕΔΕ για τη δια
κοπή χειρουργείου. «Το πόρισμα 
δεν μου έχει αποδοθεί, παρά τις 
επανειλημμένες αιτήσεις μου», 
αναφέρει η κ. Παπάίωάννου.

Οπως προκύπτει μάλιστα από 
τη σχετική νομοθεσία (3850/2010 
- ΦΕΚ 84/τ. Α73.6.2010), ο Για
τρός Εργασίας «δεν επιτρέπεται 
να χρησιμοποιείται για να επα
ληθεύει το δικαιολογημένο ή μη, 
λόγω νόσου, απουσίας εργαζο
μένου», ενώ στις αρμοδιότητές 
του δεν αναφέρεται πουθενά η 
«κατ’ οίκον Ιατρική Περίθαλψη». 
Οπως εξηγούν στην «Εφ.Συν.» 
εκπρόσωποι του Σωματείου Ερ
γαζομένων, η μόνη περίπτωση 
που μπορεί να δικαιολογηθεί κατ’ 
οίκον έλεγχος είναι αν ένας ερ
γαζόμενος έχει λάβει κατ’ επανά
ληψη βραχυχρόνιες αναρρωτικές 
άδειες, κάτι που δεν συνέβαινε 
για καμία από τις τρεις ελεγχόμε
νες αναισθησιολόγους, γεγονός 
που μπορεί να αποτελεί μέχρι και 
παράβαση καθήκοντος από την 
πλευρά του διοικητή.

Στην ανακοίνωση του Σω
ματείου αναφέρεται: «Ολα αυτά 
συμβαίνουν χωρίς κανένα από 
τα χρόνια προβλήματα να έχει 
επιλυθεί. Οι λίστες αναμονής για 
χειρουργείο στα δύο νοσοκομεία 
του Ηρακλείου αριθμούν πολλούς 
χιλιάδες ασθενείς, τα τμήματα 
στενάζουν από την υποστελέχω- 
ση και τα χειρουργεία εντός και 
εκτός του νοσοκομείου με τους 
νόμους της κυβέρνησης θα γί
νονται σύντομα επί πληρωμή. 
Καταλαβαίνουμε έτσι το άγχος 
της διοίκησης να μην πέφτουν 
τα “νούμερα” των χειρουργείων 
που αργότερα θα αποτελόσουν 
έσοδο του νοσοκομείου από τις 
τσέπες των ασθενών και γι’ αυτό 
ξεκινάει μια ώρα αρχύτερα την 
“αξιολόγηση” και τον εκφοβισμό 
του προσωπικού των χειρουρ
γείων, αξιοποιώντας νομότυπα 
τεχνάσματα και εντέλλεσθε».
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1  Επιστροφή ανεμβολίαστων υπό όρους
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1398.42
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επιστροφή ανεμβολίαστων υπό όρους
Παρά την επιστροφή 2.000 υγειονομικών στα νοσοκομεία, το αίτημα για στελέχωση 
ίου Εθνικού Συστήματος Υγείας παραμένει ενεργό

Ε
πειτα από I ό μήνες οι ανεμ- 
βολί αστοί υγειονομικοί

επέστρεψαν στα νοσοκο
μεία, αφού εφαρμόστηκε η 

απόφαση του Συμβουλίου της Επι
κράτειας που ακυρώνει την παράτα
ση των αναστολών εργασίας.Ωστό- 
σο, η κυβέρνηση και ο Θάνος Πλεύ- 
ρης επιμένουν να κάνουν δύσκολη 
τη ζωή των μη εμβολιασμένων εργα
ζομένων στο ΕΣΥ, καθώς η επιστρο
φή τους γίνεται με αυστηρούς και συ
γκεκριμένους όρους. Η Ενωτικά Συ
νεργασία Ιατρών {ΕΣΙ} Αχαΐας κα
ταγγέλλει τη νέα μεθόδευση σχετικά 
με την επιστροφή «υπό προϋποθέ
σεις», όπως λέει, των μη εμβολιασμέ
νων υγειονομικών στις θέσεις εργα
σίας τους. «Η κυβέρνηση, αφού νο
μοθέτησε με παροιμιώδη σκληρότη
τα τον αργό θάνατο των μη εμβολια
σμένων υγειονομικών, διώχνοντας 
τους χωρίς αποδοχές από τις δομές 
Υγείας, έρχεται σήμερα ηττημένη από 
την απόφαση του ΣτΕ να τους επα
ναφέρει στην εργασία τους χωρίς να 
τους επιστρέφει τις αποδοχές που 
τους στέρησε αλλά και με όρο την αλ

λαγή θέσης εργασίας» τονίζει χαρα
κτηριστικά .Η Ενωτικά Συνεργασία 
Ιατρών θέτει ερωτήματα στην αρμό
δια Επιστημονική Επιτροπή Διαχεί
ρισης της Πανδημίας, τα οποία δεν 
έχουν απαντηθεί: α) Σε τι διαφέρουν 
σήμερα οι μη εμβολιασμένοι υγειο
νομικοί από όσους έχουν κάνει μόνο 
δύο δόσεις εμβολίου, νόσησαν εν
διάμεσα, αλλά δεν τους ζητούνται μέ
τρα και προϋποθέσεις κατά την επι
στροφή στην εργασία τους; β) Σε 
ποια λογική πατάει το μέτρο της απο
μάκρυνσης των μη εμβολιασμένων 
υγειονομικών από τις ΜΕΘ ή άλλα 
κλινικά τμήματα; γ) Με τα σημερινά 
επιδημιολογικά δεδομένα, ποιες εί
ναι οι διαφορές ανάμεσα σε εμβολια
σμένους και μη εμβολιασμένους που 
έχουν κιόλας νοσήσει;«Θεωρούμε 
απαράδεκτο ως υγειονομικοί να 
αντιμετωπίζονται με τρόπο αντιεπι
στημονικό και απαράδεκτο οι συνά
δελφοι κάθε κλάδου, αφού επίστρέ- 
φο ντας στην εργασία τους θα λα μ βά- 
νουν όλα τα αναγκαία μέτρα ελέγχου 
όπως μάσκες και τεστ για κορωνοϊό 
δύο φορές την εβδομάδα, προκειμέ-

νου και οι ίδιοι να είναι προφυλαγ- 
μένοι από ενδεχόμενη λοίμωξη» συ
νεχίζει η ανακοίνωση της ΕΣΙ 
Αχαΐας. Συμπληρώνει δε ότι ο απο
κλεισμός των ανεμβολ ίαστων από ει
δικές μονάδες ή άλλα τμήματα με 
ανοσοκατεσταλμένους ασθενείς ξε
περνάει κάθε νοσηρή φαντασία και 
γελοιοποιεί εντέλει την ίδια την πολι
τική ηγεσία του υπουργείου Υγείας. 
Εξάλλου, είναι βέβαιο ότι όσοι απο
μακρυνθούν από τις ΜΕΘ ή άλλες 
ειδικές μονάδες δεν θα α ντικαταστα- 
θούν, με συνέπεια να βυθιστούν σε 
μεγαλύτερη δυσλειτουργία -απ' όση 
έχουν σήμερα- οι συγκεκριμένες δο
μές των νοσοκομείων.Τέλος, η Ενω
τικά Συνεργασία Ιατρών Αχαΐας κα- 
λεί τους πολίτες, τους υγειονομικούς 
και τους συλλόγους τους να α ντιστα- 
θούν σε αυτό το μέτρο, που σκοπό 
έχει να αναπληρώσει την ήττα του 
υπουργού Υγείας.

Παραμένει η υηοσιελέχωση
Παρά την επιστροφή περίπου 

2.000 υγειονομικών {ακόμα 5.000

έχουν επιστρέφει το προηγούμενο 
διάστημα με πιστοποιητικό νόαη- 
σης), η ανάγκη για ενίσχυσιι του συ
στήματος Υγείας παραμένει. Οι ερ
γαζόμενοι στο ΕΣΥ που επανήλθαν 
στις θέσεις τους θα αποτελέσουν 
«μια βαθιά ανάσα για το σύστημα, 
όμως το πρόβλημα της υποστελέχω- 
σης παραμένει καί λύνεται μόνο με 
τη μονιμοποίησιι όλων των συμβα- 
σιούχων και προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού» υπογραμμίζει η Πα
νελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων Δημοσίων Νοσοκομείων (ΠΟ- 
ΕΔΗΝ).Τέλος, το μόνο που απομέ
νει, σύμφωνα με την Ομοσπονδία, 
είναι η ρύθμιση της καταβολής των 
μισθών από 14.4.2022 έως 
31.12.2022 όπως ορίζει π απόφαση 
του Συμβουλίου της Επικράτειας. 
Επίσης, σημειώνεται ότι είναι άδικο 
να μην καταβληθεί το 50% του μι
σθού για όσο διάστημα ίσχυε η ανα
στολή εργασίας, δηλαδή από 
1.9.2021 έως 13.4.2022.

Αντώνης Ραυτόπουλος
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1  Ο Πλεύρης κατηγορεί γονείς και γιατρούς για τις
ελλείψεις φαρμάκων

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2294.15
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο Πλεύρης κατηγορεί 
γονείς και γιατρούς 
για τις ελλείψεις 
φαρμάκων
Ο υπουργός Υγείας κουκουλώνει 
την ανεπάρκειά του, επισείοντος 
ευθύνες σε οποιονδήποτε άλλον 
εκτός από την κυβέρνηση, παρότι 
άφησαν άδεια τα ράφια των 
φαρμακείων. Γολγοθάς για γονείς 
και ασθενείς η εξασφάλιση ενός 
απλού αντιβιοτικού - Μέτρα 
ασπιρίνες από το υπουργείο

σελίδες 14-15
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Ελλείψεις φαρμάκων

Πάντα φταίει κάποιος άλλος για τον Πλεύρη
Την ώρα που οι ιώσεις βρίσκονται αε έξαρση» ο υπουργός Υγείας κατηγορεί τον παγκόσμιο παράγοντα για τα άδεια ράφια 
στα φαρμακεία και επιρρίπτει ευθύνες και σε γιατρούς και γονείς κάνοντας υποθέσεις για τις προθέσεις τους

Του
ΑΝΤΩΝΗ
ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Τ
α ράφια των φαρμακείων

παραμένουν απελπιστικά 
άδεια από βασικά σκευά
σματα, ωστόσο αυτό δεν 

φαίνεται να αποτελεί σημαντικό 
λόγο για τον Θάνο I Ιλεύριι ώστε να 
αν αλείβει πρωτοβουλίες. Κι αυτό 
γιατί, σύμφωνα με τον ίδιο, π κυ
βέρνηση δεν έχει κάποια ευθύνη. 
Αντιθέτως, φταίνε όλοι οι άλλοι 
που εμπλέκονται με τον έναν ι'ι τον 
άλλον τρόπο.

Τα έριξε στους γιατρούς
Ηδη απάτην προηγούμενη εβδο

μάδα, ο υπουργός Υγείας είχε επίρ- 
ρίψει ευθύνες στους.,, γιατρούς, για
τί «αυτήιη στιγμή συνταγογραφούν 
περισσότερες αντιβιώσεις απΓ όσες

χρειάζονται προκειμένου να σιοκά- 
ρουν για να μην έχουν πρόβλημα 
μετά». Σημειώνεται, ωστόσο, ότ» 
διανύουμε μία περίοδο έξαρσης των 
ιώσεων, επομένως οι συνταγογρα- 
ψήσεις μάλλον δικαιολογούνται. 
Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, οι τρεις 
αναπνευστικοί ιοί (κομωνοίός, γρί
πη και RSV) έχουν ανοδική τάση 
στην κοινότητα.

Σε θέση κατηγορούμενου 
και οι γονείς

Χθες, ο Θάνος Πλεύρης βρήκε 
νέο... θύτη, καθώςκατπγόρησετους 
γονείς των παιδιών που είναι άρρω
στα, «Πολλές φορές κάποιοι γονείς 
αγοράζουν περισσότερα μη συντα- 
γογρ αφούμενα φ άρμακα κ αι ο ι για
τροί κάποιες φορές μπορεί να συ
νταγογραφούν αντιβιώσεις παρα
πάνω με σκι >πό να στοκάρου ν ο ι γο
νείς λόγω φόβου έλλειψης. Αυτό

εντείνει το πρόβλημα» δήλωσε ο 
υπουργός Υγείας μιλώντας στον 
ΑΝΤΙ.Ήδη από το ρεπορτάζ στην 
ΑΥΓΗ της περασμένης Παρασκευ
ής είχα με αναφέρει ότι πολλοί ασθε
νείς μπαίνουν στη συγκεκριμένη 
διαδικασία, δηλαδή να στοκάρου ν 
φάρμακα υπό τον φόβο πως όταν τα 
χρειαστούν δεν θα μπορούν να τα 
βρουν. Όπως είχε σημειώσει στην 
ΑΥΓΗ η πρόεδρος Συλλόγου AnV 
μων με Νόσο Crohn και Ελκώδη 
Κολίτιδα Ελλάδας Βάσω Βακου- 
φτσή, είναι μεν λάθος λογική και 
πρακτική, αλλά δεν μπορεί να κατη
γορήσει κανείς έναν άνθρωπο που 
αγωνιά για την υγεία του, Πόσο δε 
μάλλον όταν αυτό αφορά την υγεία 
του παιδιού του. Επίσης, στη συ
γκεκριμένη περί πτώση δεν υπάρχει 
έλλειψη φαρμάκων επειδή στοπά
ρουν οι γονείς, αλλά οι γονείς στο- 
κάρουν γιατί υπάρχει έλλειψη. Εί-

Μέτρα ασπιρίνες
ΧΘΕΣ ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΘΗΚΕ ευρεία σύσκεψη 
υπό τον Θάνο Πλεύρη με τη συμμετοχή εκπροσώπων 
των ΕΟΦ, ΙΦΕΤ, ΠΕΦ, ΣΦΕΕ, ΠΦΣ καθώς και εκπρό
σωπο του Πανελλήνιου Συλλόγου Φαρμακαποθηκά- 
ριων. Αποφασίστπκε π επικαιροπσίπσπ των μέτρων 
που ήδη ισχύουν σε μεγάλο βαθμό, όπως η συνέχιση 
των ελέγχων των φαρμακαποθηκών και των φαρμα
κευτικών εταιρειών, αλλά και η αύξηση των παραγγε
λιών από τον ΙΦΕΤ για τις δραστικές ουσίες για 
τις οποίες παρουσιάζεται παγκόσμια έλλειψη. Μεταξύ 
άλλων, θα γίνει ενημέρωση σε γιατρούς και πολίτες, 
επέκταση της συνταγογράφπσης γενόσημων φαρμά
κων εκεί που υπάρχουν ελλείψεις και εξορθολογισμός 
των τιμών στα φάρμακα τα οποία είναι ελλειπτικά 
και πολύ χαμηλής κοστολογικής αξίας. Πάντως, όσο 
ίο πρόβλημα δεν αντιμετωπίζεται δραστικά με οριζόντια 
μέτρα, οι ελλείψεις θα παραμένουν και θα αυξάνονται.
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ναι αντίστροφη η πορεία αιτίας- 
αποτελέσματος.

Γεμάτες εφημερίες 
στα παιδιατρικά

Την ίδια ώρα, οι παιδιατρικές 
ιώσεις θερίζουν στην κοινωνία και 
οι εφημερίες στα παιδιατρικά νο
σοκομεία είναι μια δοκιμασία για 
τους γιατρούς και τους νοσηλευ
τές, Μάλιστα, όπως ανέφερε στο 
Open ο Θανάσης Παπαθανάσης, 
μέλος του Πανελλήνιου Φαρμα
κευτικού Συλλόγου, οι γονείς τα
λαιπωρούνταν για να βρουν ακό
μα και ένα απλό αντιπυρετικό, μια 
απλή αντιβίωση.

0 παγκόσμιος παράγοντας
Επίσης, ο Θάνος Πλεύρπς ανέ- 

τρεφ στην παγκόσμια διάταση του 
προβλήματος. Αυτή είναι μία αγα
πημένη πρακτική της κυβέρνη
σης, καθώς σε όποια κρίση αντιμε
τωπίζει επιστρατεύει τη συγκεκρι
μένη δικαιολογία. «Έλλειψη φαρ
μάκων υπάρχει σε παγκόσμιο επί
πεδο για δύο λόγους. Λόγω της γε
νικής έλλειψης αλλά και λόγω των 
παράλληλων εξαγωγών» είπε ο 
Θάνος Πλεύρης. «Η μείωση πα
ραγωγής φαρμάκων στην Ινδία 
και στην Κίνα, αλλά και η αυξημέ
νη ζήτηση ιδιαίτερα σε παιδιατρι
κά φάρμακα, έχει ωθήσει στις ελ
λείψεις» ανέφερε, υποστηρίζοντας 
ότι «η ελληνική βιομηχανία φαρ
μάκων μπορεί να καλύψει με γε- 
νόσημα την έλλειψη. Πρόβλημα 
υπάρχει όταν δεν υπάρχει γενόση- 
μο σε κάποιο φάρμακο από τη 
χώρα μας» συμπλήρωσε.Ενμέρει, 
οι συγκεκριμένοι λόγοι ισχύουν. 
Αλλά αποτελούν μόνο ένα κομμά
τι του προβλήματος. Η παγκόσμια 
διάσταση του προβλήματος δεν 
απομπλέκει την κυβέρνηση από 
τις δικές της ευθύνες, όπως είναι ο 
τρόπος που αντιμετωπίζει τις πα
ράλληλες εξαγωγές, τις φαρμακο
βιομηχανίες και τις φαρμακαπα- 
Θήκες.Οι φαρμακευτικοί σύλλογοι 
ζητούν την οριζόντια κατάργηση 
των εξαγωγών φαρμάκων και όχι 
τη μερική, όπως συμβαίνει σήμε
ρα. Παράλληλα, ζητούν πιο αυ
στηρό πλαίσιο ελέγχου για τις 
φαρμακοβιομηχανίες και τις φαρ
μακαποθήκες, καθώς τα μέχρι 
στιγμής μέτρα δεν έχουν αποφέρει 
αποτέλεσμα. Και, όπως ισχύει σε 
κάθε μέτρο, αυτό κρίνεται εκ του 
αποτελέσματος. Μέχρι στιγμής, ο 
υπουργός Υγείας έχει πάρει κάτω 
από τη βάση. Δυστυχώς, σύμφω
να με τους φαρμακοποιούς, οι ελ
λείψεις θα συνεχιστούν. Το αμε
λητέο είναι ότι ο Θάνος Πλεύρης 
θα συνεχίσει να είναι ανεπαρκής. 
Το μείζον, όμως, είναι ότι οι ασθε
νείς θα συνεχίσουν να ταλαιπω
ρούνται, πολλές φορές εις βάρος 
της υγείας τους.
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